

台灣御牧股份有限公司

數位印花界的革新力作，台灣御牧讓您的想像躍於實踐

台灣御牧於台北紡織展將展出備受業界愛戴的熱昇華印刷機，近年也陸續推出 DTF 膠膜轉印印刷機、高速熱昇華印刷機等，以卓越的技術和印刷品質，為使用不同製程的應用領域提供了高效、精確的解決方案。

日前新推出的 Tiger600-1800TS 為生產力最高的昇華轉印印刷機，最大印刷寬度達 1,850mm，印刷速度最快可達 550m²/h，促進市場轉型數位化。捲取裝置設於機器後方，較過去機種縮小一半所需設置空間。可於作業中更換印刷中墨槽，調整收紙工序，節省作業時間。應用範圍廣泛，用於製作室內裝飾、軟性廣告素材、紡織用品。



TS330 為熱昇華印刷機的旗艦機種，最大印刷寬度可達 1,610mm，秉持一貫的優異技術，不論是細緻的圖樣還是豐富的色彩都能輕鬆應對，為各式紡織品賦予生動的視覺效果。更新了搬運構造及捲取裝置，改善保養維護程序，有效提高操作的便利性。可適用於紡織成衣、宣傳旗幟、掛軸等印刷製作。



TxF150-75 為 DTF 膠膜轉印印刷機，印刷最大寬度為 800mm，搭載白墨循環系統及墨水包裝設計，有效提高運作穩定性。此製程無需開版，應用範圍從 T-shirt 等棉類服飾，到帆布袋、牛仔布、尼龍布皆可轉印。不論是精美的客製化文創商品，還是量產的 IP 授權商品都能輕鬆對應，提供最好的選擇和最高的品質。



台灣御牧的紡織業印刷機以先進的技術和多樣的應用性，為紡織行業注入了新的活力及創意。不論是印刷效果、速度還是應用範圍都有優異表現，成為業界不可或缺的生產利器。詳細產品資訊可參考台灣御牧官網：<https://taiwan.mimaki.com/>。

Innovative Masterpieces in the Digital Printing World: Taiwan Mimaki Turns Your Imagination into Reality

In TITAS2023, Taiwan Mimaki is set to showcase the beloved hot sublimation printers. In recent years, we've also released the DTF (Direct To Film) Printer and High-Speed Hot Sublimation Printer. With outstanding technology and print quality, we provide efficient and precise solutions for various application processes.

The newly launched Tiger600-1800TS stands as the highest productivity sublimation transfer printer. With a maximum print width of 1,850mm and a top speed of 550m²/h, it propels the market towards digital transformation. Its roll-up device is positioned at the rear, halving the required setup space compared to previous models. On-the-fly ink reservoir replacement and adjusted paper feeding processes save operational time. It has diverse applications, producing indoor decor, flexible advertising materials, and textile products.



The TS330 serves as the flagship hot sublimation printer with a maximum print width of 1,610mm. Upholding consistent excellence, it effortlessly handles intricate patterns and rich colors, imparting vivid visual effects to textiles. Structural enhancements and roll-up device improvements have streamlined maintenance procedures, significantly enhancing operational convenience. Suitable for textiles, promotional banners, hanging scrolls, and more.



The TxF150-75 is a DTF (Direct To Film) Printer with a maximum print width of 800mm. Equipped with a white ink circulation system and ink packaging design, it improves operational stability. Without the need for screens, this process covers everything from cotton clothing like T-shirts to canvas bags, denim, and nylon fabric. From custom-

made creative products to mass-produced IP-licensed goods, it offers versatile options and the highest quality.



Taiwan Mimaki's textile printing machines infuse the industry with newfound vitality and creativity through advanced technology and versatile applications. Excelling in print effects, speed, and application range, standing as indispensable tools for the sector. For more detailed product information, please visit Taiwan Mimaki's official website: <https://taiwan.mimaki.com/>."